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Agenderingsverzoek 
 
Bijpraatmoment 
In de afgelopen week hebben diverse berichten ons bereikt over de verkeerssituatie op het zuidelijk 
deel van het Defensie-eiland. Inwonersbelangen heeft hier ook gesprekken gevoerd over de 
problemen met de stelcon platen en de als zeer zorgwekkend ervaren verkeersonveiligheid door de 
wijze waarop de straat is ingericht en de houding van de verkeersdeelnemers. 
Een tweede punt wat speelt is met name de wijze waarop al het verkeer van het eiland op de 
Wilhelminaweg en de vele onveilige situaties. Ook is er onduidelijkheid over de veranderingen die 
daar nog moeten plaatsvinden en hoe deze eruitzien. Ook de raad is hierover nog volledig in het 
ongewisse. 
 
Omdat dit bij meerdere fracties leeft, willen wij verzoeken om een bijpraatsessie te organiseren waar 
al deze onderwerpen nader toegelicht kunnen worden en bewoners en de raad meegenomen 
worden in de oplossingen. 
 
Doel: Bijpraten 
 
Urgentie: Hoog, omdat op korte termijn helder moet zijn welke werkzaamheden wanneer uitgevoerd 
gaan worden. 
 
Benodigde tijd: 60 minuten 
 
Opzet: 
- Presentatie wethouder/ambtenaren over de oplossingen van het knooppunt Defensie-eiland en 

Wilhelminaweg; 
- Oplossingsrichtingen Defensie-eiland Zuid 
 
Hendrie van Assem 
Fractievoorzitter Inwonersbelangen 
 


